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Rada Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

Komisja Rewizyjna 

BZK.0012.1.4.2024 

 

Protokół 4/2024 

IV Komisja Rewizyjna w dniach 21 października 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna, ul. Granitowa 130, Bieruń 

Obrady rozpoczęto 21 października 2024 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12.15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bigos 

2. Wiktor Koziorz 

3. Ireneusz Starczynowski 

4. Krystyna Wróbel 

 

Zaproszeni goście: 

➢ Agata Nowińska – Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. 

 

1. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

 Komisja zatwierdziła jednogłośnie porządek obrad komisji. (zał. nr 1) 
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2. Organizacja i funkcjonowanie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. 

 Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z następującymi materiałami/dokumentami: 

➢ Prezentacja multimedialna dot. organizacji i funkcjonowania Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Bieruniu.  

Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej p. Agata Nowińska omówiła przekazany 

materiał. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski otworzył dyskusję: 

 

Radny p. Wiesław Bigos zapytał, czy również dzieci uczęszczające do przedszkoli prywatnych są 

objęte pomocą poradni. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska odpowiedziała twierdząco. Wszystkie placówki oświatowe na 

terenie powiatu są objęte pomocą PPP. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał, jaka jest różnica pomiędzy 

pedagogiem a psychologiem. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska wyjaśniła, że psycholog bada możliwości intelektualne dziecka, 

jak funkcjonuje, co robi dziecko, jaki jest jego poziom inteligencji, natomiast pedagog zajmuje się 

umiejętnością funkcjonowania dziecka w szkole oraz wszystkimi problemami z nauką, logopeda 

natomiast zajmuje się zaburzeniami mowy. 

Radny p. Wiesław Bigos zapytał, jak funkcjonuje placówka w chwili obecnej, gdy w szkołach 

i przedszkolach jest znaczna ilość dzieci  z Ukrainy. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska wyjaśniła, że niewiele dzieci z Ukrainy korzysta z pomocy PPP. 

Poradnia musiała zakupić translatory oraz testy niewerbalne. Dzieci z Ukrainy są traktowane 

identycznie jak dzieci z Polski.  

Radny p. Wiktor Koziorz zapytał, czy niezbędne jest posiadanie skierowania, aby dostać się do 

poradni.  

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska wyjaśniła, że nie jest potrzebne skierowanie, rodzic może przyjść 

z dzieckiem w każdej chwili. 

Radny p. Wiesław Bigos zapytał, jakie są terapie prowadzone w poradni. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska odpowiedziała, że są prowadzone następujące terapie: 
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➢ Terapia Tomatisa to stymulacja neurosensoryczna, która polega na kształtowaniu uwagi 

słuchowej, czyli świadomego odbierania bodźców dźwiękowych. Metoda Tomatisa 

znajduje zastosowanie zarówno u dzieci, jak i u dorosłych w przypadku takich zaburzeń, 

jak: kłopoty z koncentracją, zaburzenia mowy, dysleksja, nadpobudliwość psychoruchowa, 

depresja, narażenie na przewlekły stres. 

➢ Biofeedback (biologiczne sprzężenie zwrotne) to nieinwazyjna metoda terapii polegająca 

na monitorowaniu przez specjalne urządzenie zmian fizjologicznych organizmu. Ma to na 

celu lepsze rozpoznawanie wpływu myśli i uczuć na fizjologię, dzięki czemu pacjent może 

nauczyć się kontrolować te funkcje organizmu, nad którymi w normalnych warunkach nie 

można panować (fale mózgowe czy napięcie mięśni). Biofeedback jest wykorzystywany 

w terapii dzieci i dorosłych z zaburzeniami koncentracji, stanami lękowymi, depresją, 

nadpobudliwością, padaczką, zaburzeniami autystycznymi czy niską odpornością na stres. 

➢ Terapia Johansen IAS opiera się na nagranej na syntezatorze muzyce odpowiednio dobranej 

do potrzeb uczestnika programu. Utwory muzyczne, obejmujące różne częstotliwości, 

działają w sposób stymulujący poprawiając funkcjonowanie uwagi słuchowej uczestnika. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał, czy są problemy podczas badań 

(zakładania elektrod) z dziećmi. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska wyjaśniła, że na początku nie ma problemu, natomiast późniejsze 

etapy badania mogą być nudne dla dziecka. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała, jak jest sytuacja z wynagrodzeniami tj. pokrywanie kosztów 

ponieważ są pedagodzy, specjaliści, przyjmowane są dzieci również z placówek prywatnych. Jaki 

jest nakład finansowy, czy jest pomoc z innych samorządów. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska wyjaśniła, że poradnia psychologiczno-pedagogiczna jest 

finansowana tylko przez organ prowadzący tj. powiat bieruńsko-lędziński. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała, czy kwestia ilości godzin danego specjalisty jest z góry 

określana przez powiat? 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska wyjaśniła, że po zatwierdzeniu arkusza organizacyjnego przez 

radę pedagogiczną, zostaje on przekazany do organu prowadzącego tj. powiatu bieruńsko-

lędzińskiego gdzie trafia do Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Bieruniu. Dyrektor 

poinformowała, że ma do dyspozycji 18,5 etatu i w zależności od potrzeby, są rozdysponowane 

etaty tzn. gdzie jest największa potrzeba. 
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Radna p. Krystyna Wróbel stwierdziła, że co roku kwota przekazywana z budżetu powiatu może 

być inna.  

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska potwierdziła, że wszystko jest ustalane w budżecie powiatu 

ponieważ PPP jest w całości finansowana przez organ prowadzący. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała, czy powiat również finansuje placówki niepubliczne. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska odpowiedziała twierdząco. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała, kto prowadzi program „Za Życiem”. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska odpowiedziała, że Centrum Medyczne Jarosław Pecold. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała, jak odbywa się nabór dzieci. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska wyjaśniła, że na stronie PPP jest informacja w ww. sprawie. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała, czy siedziba PPP zawsze mieściła się przy PZS w Bieruniu. 

Dyrektor PPP p. Agata Nowińska odpowiedziała, że nie. Pierwsza siedziba mieściła się na 

ul. Kościelnej w Bieruniu, były tam wynajmowane salki katechetyczne.  

Radna p. Krystyna Wróbel zawnioskowała o remont wejścia do PPP w Bieruniu (schody), naprawę 

dachu oraz nową lokalizację z większymi pomieszczeniami. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski poddał wniosek pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Zarządu Powiatu o remont wejścia do PPP w Bieruniu (schody), 

naprawę dachu oraz nową lokalizację z większymi pomieszczeniami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

 Wniosek został przegłosowany jednogłośnie pozytywnie. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji za wrzesień 2024 r. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji za wrzesień 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

Protokół nr 4/2024 z posiedzenia komisji w dniu 23.09.2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Przyjęcie protokołu z kontroli inwestycji o wartości powyżej 130 tyś zł realizowanych przez 

Wydział Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji. 

Radna p. Krystyna Wróbel poprosiła o zmianę wpisu w protokole kontroli,  wskazującą że 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z informacją dotyczącą dokumentów 

przetargowych, a nie je przeanalizowali. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski poddał pod głosowanie protokół z kontroli 

wraz z ww. zgłoszoną zmianą.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z kontroli inwestycji o wartości powyżej 130 tyś zł realizowanych przez 

Wydział Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

Protokół z kontroli inwestycji o wartości powyżej 130 tyś zł realizowanych przez Wydział 

Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji został przyjęty jednogłośnie. 

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radna p. Krystyna Wróbel poinformowała, że protokół z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury 

i Bezpieczeństwa Publicznego został przygotowany nierzetelnie. Brak jest informacji, że Radna 

Krystyna Wróbel brała udział w posiedzeniu oraz brak jest wypowiedzi radnych: Krystyny Wróbel, 

Bernarda Pustelnika i Marka Spyry dotyczący wniosku nr 3. 

Radna p. Krystyna Wróbel poinformowała, że pomimo wysłanych informacji za pomocą programu 

eSesja,  Biuro Rady powinno za każdym razem wykonywać telefony przypominające do radnych 

o różnych wydarzeniach jak ostatnio o odbiorze dróg powiatowych ul. Pancerniaków, ul. Gaikowej 

i ul. Jedlińskiej w Bojszowach. 


